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Vragen en opwaardering m.b.t. SB Inzet BO MIRT 2023 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

VVD 1 Opwaardeerverzoek: 
De projecten die hieronder vallen zijn 
ontzettend belangrijk, het gaat om 
gigantische bedragen en is zeer sturend op 
waar wij op de lange termijn heengaan met 
de provincie qua mobiliteit, ruimte, wonen en 
werken: de groeisprong. Het is van waarde 
hier vaker over te spreken en nu alvast met 
een nieuwe Statensamenstelling van 
gedachten te wisselen in voorbereiding op 
verdere bespreking 17 januari. Ook zou een 
infosessie over bijvoorbeeld specifiek de 
Merwedelijn niet misstaan (infosessies 
dusver waren algemener over de MIRT-
plannen). Het is ook relevant en actueel 
vanwege nieuws vanuit het ministerie: Als 
het Rijk zijn handen aftrekt van dit soort 
grote projecten, wat voor impact heeft dat op 
het provinciaal wegennet? Wat gaan we 
hieraan doen? 

 

Volt 2 Opwaardeerverzoek: We willen graag met 
GS in gesprek over het alternatief voor de 
ring Utrecht (wat is de beoogde rol en inzet 
van GS in de context van de vorming van 
een nieuw kabinet, en in welke mate is de 
planning afhankelijk van de duur van de 
totstandkoming van een regeerakkoord), en 
over het NOVEX-gebied schiphol (hoe de 
inzet van GS aansluit bij de recent 
aangenomen motie aangaande de 4de 
aanvliegroute, wat de overwegingen zijn om 
te spreken over “samenhang” en “juiste 
condities en randvoorwaarden” i.p.v. het 
pleiten voor krimp,  netto minder overlast  en 
strenge duurzaamheidscriteria in de 
luchtruimherziening Schiphol). We zijn ook 
benieuwd hoe GS het nieuws duidt dat de 
EU, Canada en VS druk uitoefenen om de 
krimp van schiphol tegen te gaan, en of GS 
voornemens is druk op het Rijk op te voeren 
om de impact op onze provincie te 
verminderen, bijv. door het afschaffen van 
korte afstandvluchten.   
  
Tot slot zien we graag een terugkoppeling 
van het gesprek van 7 november jl.   

 

UtrechtNu! 3 Opwaardeerverzoek: De Fractie van 
UtrechtNu! wil graag nog zaken meegeven 
aan het college en over het onderwerp 
nader in discussie gaan met de commissie 
omtrent de keuzes die gemaakt worden. 

  

 


